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The elements contained in this document are for guidance only and do not form part of the product specification.
Les éléments de ce document ne sont qu’à titre indicatif et n’ont pas de caractère contractuel.

Cette bouteille est un grand standard utilisé pour tous types de spiritueux. Sa forme facilement décorable ou 
étiquetable sur une vaste surface a fait ses preuves sur tous les marchés du monde. Son talon évite les chocs 
entre bouteille, vos habillages sont donc préservés. Enfin, sa gamme est complète, ce qui permet de lancer un 
produit en plusieurs centilisations.
This bottle is a large standard used for all types of spirits. Its shape, which can be easily decorated or labeled 
over a large surface, has proven itself in all markets around the world. Its heel prevents shocks between bottles, 
your clothing is therefore preserved. Finally, its range is complete, which makes it possible to launch a product 
in several centilisations.
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DONNÉES TECHNIQUES

5cl
50cl
70cl
75cl
100cl

90g
575g
800g
800g
1050g

107mm
210mm
234mm
234mm
264mm

41mm
84mm
94mm
96mm
104mm

Alucap
BBT
BBT
BBT
BBT

4 224
1 408
864
924
847

-
-
-
-
-

16
2.

5
6

6
3

6

23
3.

5 
±

1
.5

12
0

40
40

Ø 94 ±1.6

Ø 88

Ø 90.1

Ø 32 maxi

Ø 21.5 ±0.5

Ø 34

72 ±
1

0
m

l

70cl



+33 2 35 43 01 02
contactuniverre.fr

univerre.fr 

The elements contained in this document are for guidance only and do not form part of the product specification.
Les éléments de ce document ne sont qu’à titre indicatif et n’ont pas de caractère contractuel.

ETE
PREMIUM


